

30 June 2018

Dear Valued Customer,

Re: Notice of Amendments to “Terms and Conditions for Securities Services”

Thank you for choosing the Shanghai Commercial Bank (“the Bank”) securities services. We would like to inform you that effective from 10 August 2018 (the “Effective Date”), certain provisions of the Terms and Conditions for Securities Service will be revised.

A summary of the major amendments to the Terms and Conditions for Securities Services can be found in the attached Annexures. You can also browse our website www.shacombank.com.hk or visit any of our branches to obtain a copy of the relevant revised Terms and Conditions.

Please note that the above amendments shall be binding on you if you continue to use or retain your account(s) on or after the Effective Date. If you do not accept the above amendments, we shall not be able to continue providing services to you and you can notify us for termination of accounts or services before the Effective Date.

Should you have any enquiries, please call our Customer Service Hotline on 2818 0282 or visit any of our branches.

Yours faithfully,
Shanghai Commercial Bank Limited

Enclosure: A Summary of Major Amendments to “Terms and Conditions for Securities Services”

This is a computer-generated printout and no signature is required. In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

有關：《證券服務章則及條款》修訂通知

多謝閣下選用上海商業銀行(「本銀行」)的證券服務。謹此通知閣下，由二零一八年八月十日(「生效日期」)起，本銀行將修定《證券服務章則及條款》的若干規定。

有關《證券服務章則及條款》的主要修訂之摘要見於附件。閣下亦可瀏覽本銀行網頁www.shacombank.com.hk或親臨任何一間分行索取有關章則及條款。

謹請注意，倘閣下在生效日期或其後繼續使用及／或持有有關戶口，上述修訂即對閣下具有約束力。倘上述修訂不獲閣下接納，本銀行將無法繼續為閣下提供服務，閣下可於生效日期前通知本銀行終止帳戶或服務。

倘有任何疑問，請致電客戶服務熱線 2818 0282 或親臨本行任何一間分行查詢。

上海商業銀行有限公司 謹啟
2018年6月30日

隨函附件：《證券服務章則及條款》的主要修訂之摘要

本函為電腦編印文件，毋須簽署。此為中文譯本，如與英文版本有歧異，一概以英文版本為準。

附件：

《證券服務章則及條款》 （「章則」）的主要修訂之摘要

本銀行現將章則的主要修訂之摘要列出如下。

(I) 以下取代現有第7部份：

第7部份：風險披露聲明

滬港通及深港通主要交易風險概述

由於滬、深、港市場在交易所規則、投資環境以及投資產品等方面都存在一定差異，客戶除面對與香港股票市場投資同樣的風險外，還可能面臨其他潛在特殊風險。因此客戶在參與「滬港通」及「深港通」下的「滬股通」及「深股通」A股股票（“A股”）交易前，宜掌握內地市場的證券基礎知識，了解交易所業務規則，充分知曉「滬股通」及「深股通」投資運作及風險後，始理性地參與投資。以下列舉部份涉及「滬股通」及「深股通」的潛在風險，惟未能盡錄，客戶在參與交易前，還應認真全面了解其他可能潛在的風險因素。請參閱《交易所規則》、香港交易所（港交所）網站及其他文件以了解詳情。

• 貨幣風險

香港及海外的投資者若以人民幣以外的本地貨幣投資人民幣資產，由於要將本地貨幣轉換為人民幣，便需承受匯率風險。匯兌過程將會牽涉轉換貨幣的成本。即使該人民幣資產的價格不變，於轉換貨幣的過程中，如果人民幣貶值，亦會有所損失。

• 交易成本的風險

港股與滬股/深股收費項目及準則不同，投資者宜在參與滬股通/深股通前充分了解可能需要繳納的費用與各項相關稅費安排。

• 深圳創業板市場的風險

創業板市場上市公司通常處於發展初期，規模較小，經營歷史較短，業務模式或不成熟，風險管理能力或較弱，而且其業務通常有較大的不確定性及其表現也許較波動。因此其抵抗市場風險的能力及穩定性或較低。在創業板市場流通的股份較少，所以股價或相對較易被操縱，並可能因市場投機炒風而較為反覆波動。有關創業板市場的證券的規則及規例在股本及盈利能力方面，並不如主板市場規則般嚴格。

• 在香港以外地方收取或持有的客戶資產的風險

持牌人或註冊人在香港以外地方收取或持有的客戶資產，是受到有關海外司法管轄區的適用法律及規例所監管的。這些法律及規例與《證券及期貨條例》（第571章）及根據該條例制訂的規則可能有所不同。因此，有關客戶資產將可能不會享有賦予在香港收取或持有的客戶資產的相同保障。

• 流通性風險

人民幣股票產品未必有常規交易或活躍的二級市場，因此投資者可能無法及時出售所持有的人民幣股票產品投資，或不得以大幅低於價值的價格折讓此產品。此外，如果中華人民共和國中央政府收緊外匯管制措施，人民幣或人民幣股票產品的流通性將會受到影響，投資者可能面臨更大的流動性風險。

• 違約風險及信用風險

一般而言，人民幣股票產品同樣面臨可能與其他貨幣計價股票產品相關的常見違約風險。人民幣股票產品的表現受到發行人的營運表現及其他各方面因素影響，亦會受到與發行人可能具有的特別身份或特別的業務策略有關的信貸風險所影響。

• 新興市場風險

涉及中國內地市場的人民幣股票產品尤其受制於可能來自內地相關市場/產業/領域的風險以及其他因素如政府政策的改變、稅務和政治發展等。

(II) 新增第8部份：

經滬港通、深港通買賣中國A股注意事項

以下列舉部份涉及「滬股通」及「深股通」的運作，惟未能盡錄。請參閱《交易所規則》、香港交易所（港交所）網站及其他文件以了解詳情。

• 不受投資者賠償基金保障

香港的投資者賠償基金並不涵蓋「滬港通」及「深港通」下的任何北向交易。請參閱投資者賠償有限公司網站以了解進一步資料。另外，中國內地投資者保護基金不涵蓋「滬股通」及「深股通」北向交易。

• A股存管

A股以無紙化形式發行，因此客戶不能以股票實物形式提取A股。

• 額度限制

每日額度用完時，會即時暫停相應買盤交易訂單（已獲接受的買盤訂單不會因每日額度用盡而受到影響，此外仍可繼續接受賣盤訂單），當日不會再次接受買盤訂單，但會視乎總額度餘額狀況於下一個交易日恢復買盤交易。客戶切勿意圖「預留」或「霸佔」額度而輸入買盤訂單。

• 交易日差異

由於「滬股通」及「深股通」只有在兩地市場均為交易日、而且兩地市場的銀行在相應的款項交收日均開放時才會開放，所以有可能出現內地市場為正常交易日、而香港客戶卻不能買賣A股的情況。客戶應該注意「滬股通」及「深股通」的開放日期，並因應自身的風險承受能力決定是否在「滬股通」及「深股通」不交易的期間承擔A股價格波動的風險。

• 前端監控對沽出的限制

對於那些將A股存放於券商以外的投資者而言，如果需要沽出所持有的某些A股股票，必須在不晚於沽出當天（T日）開市前成功把該A股股票轉至券商帳戶中。如果投資者錯過了此期限，他/她將不能於T日沽出該A股。

• 收市競價對買賣的限制

深圳證券交易所設有收盤集合競價交易時段，該時段內不接受取消買賣盤的指令，這對投資者的買賣策略可能會有影響。

• 價格限制

客戶須留意上交所及深交所實行價格限制，所有A股交易訂單的價格必須在價格限制範圍之內，即落盤價格不可超過前一日收市價的+/-10%（被納入風險警示板的A股的價格限制則為+/-5%）。

• 回轉交易限制

客戶不可以回轉交易方式（俗稱「即日鮮」）進行A股買賣，於交易日（T日）買入的A股只可於T+1日或之後賣出。

• 強制出售安排

本行有權於接獲香港交易所的強制出售通知時強制出售客戶股份。

• 合資格股票的調出

客戶只能買賣合資格股票。當一些原本為「滬港通」或「深港通」合資格股票被調出「滬港通」或「深港通」範圍時，該股票只能被賣出而不能被買入。這對客戶的投資組合或策略可能會有影響。客戶需要密切關注兩地交易所或港交所網站提供及不時更新的合資格股票名單。

• 買賣深圳創業板股票的限制（只適用於深港通）

買賣深圳創業板股票僅限於機構專業投資者。

• 持股限制及披露責任

根據中國內地法規，單一境外投資者對單一A股的持股比例，不得超過該A股股份總數的10%；所有境外投資者對單一A股的持股比例，不得超過該A股股份總數的30%。客戶須自行確保持股比例不超過相關規定，若超過持股限額，香港交易所將識別並安排強制出售相關A股。當客戶持有或控制內地上市公司已發行股份達5%時，其須以書面形式於三個工作天內向中國證監會及有關交易所匯報，並通知上市公司，客戶將不得於該三個工作日內買賣有關上市公司的股份。當客

戶持股量的增加或減少達至5%，即須於三個工作日內作出披露。由披露責任發生當日起至作出披露後兩個工作日內，客戶不得買賣該上市公司的股份。若客戶的持股量變動少於5%，但導致其所持有或所控制該上市公司的已發行股份總數低於5%，客戶亦須於三個工作日內披露有關信息。客戶應完全瞭解並遵守中國內地有關關線交易利潤及其他披露責任的法規。當客戶出現上述披露責任時，本行將暫停有關客戶電子交易服務直至客戶完成該A股之披露責任及結束有關之禁止交易期為止。

• 股票代碼、每手單位/ 碎股、買賣盤規模及最低上落價位等運作

客戶須按上海交易所（上交所）/ 深圳交易所（深交所）的交易時間進行A股買賣，在輸入股票買賣盤時應使用上交所/ 深交所6位數字的股票代碼。客戶所有交易均是在上交所或深交所進行，而非場外交易或非自動對盤交易。「滬股通」及「深股通」股票買盤每手均為100股（必須以整手輸入買盤）。僅賣盤可接納碎股，而所有碎股必須以單一賣盤出售。滬股/ 深股最大買賣盤為100萬股，最低上落價位劃一為人民幣0.01元。此外，客戶不得進行無備兌賣空活動。請參閱港交所網站以了解資訊。

• 交易及結算貨幣

A股交易以人民幣進行交易及結算，客戶需備有足夠的人民幣資金以進行A股交易。

• 只接受限價盤

A股交易只接受以限價盤形式落盤。

• 改盤安排

如客戶欲修改已發出的A股交易指示，必須先取消原有指示，然後根據當時額度餘額情況發出新的指示，並重新排隊。

• 股票交收及資金結算安排

客戶進行A股交易，股票交收將於T日進行，於T+1日進行資金結算（包括交易金額及相關稅費）。客戶亦應留意深交所內宣佈的紅股的上市

日期為記錄日期之下一個工作天。

• 公司通訊及股東大會安排

根據現有的市場慣例，關於上交所及深交所上市公司發出的公司公告，客戶應自行瀏覽上交所及深交所網站以及官方指定報章及網站。另外，客戶不能委派代表或親身出席股東大會。

• 緊急情況或惡劣天氣安排

在緊急情況（例如聯交所失去與上交所的所有聯絡渠道等）下，本行或未能發出客戶的取消買賣盤指令；在該等情況下，如訂單經已配對及執行，客戶須承擔交收責任。若於上交所或深交所開市後，香港宣佈懸掛8號或以上颱風，由颱風生效起客戶只能透過網上/ 手機買賣平台渠道辦理消盤及查詢交易指示狀態。本行亦有權於緊急情況（如懸掛八號颱風訊號）下取消客戶訂單而無須另行通知。另外，若上交所或深交所因天氣惡劣而暫停「滬股通」及「深股通」交易，客戶將不能買賣A股。

• 交易相關費用安排

港股與中國A股收費項目及準則不同，客戶宜在參與「滬股通」或「深股通」前充分了解可能需要繳納的費用、徵費及稅費等安排。另外，凡中國境內企業向非居民企業股東派發股息時，需代扣代繳股息的10%為企業所得稅。

• 其他

本行有權向香港交易所轉發客戶身份資料，香港交易所可能將該等資料繼而轉發予上交所或深交所作監察及調查之用。倘發現有違反上交所規則或深交所規則所述的披露及其他責任的情況，上交所或深交所所有權進行調查，並可能透過香港交易所要求本行提供相關資料及材料協助調查。香港交易所或會應上交所、深交所要求，要求本行拒絕處理客戶訂單。本行有權執行有關要求。

客戶須接納滬股通及深股通所涉及的風險，包括但不限於買賣滬股通及深股通股票的禁限、遵守上述交易所之規則、上交所、深交所股票上市規則、使用中華通服務及買賣中華通證券的法律及

規例及其他適用法律、規例、規定或條件，對違反以上情況時需負責或承擔法律責任。

上交所和深交所或會透過聯交所要求本行向客戶發出口頭或書面警告，甚至要求本行拒絕向客戶提供滬股通或深股通交易服務。本行有權執行有關要求。

客戶若因為滬股通交易或深股通交易而直接或間接蒙受任何損失或損害，本行、香港交易所、香港聯合交易所有限公司（聯交所）、聯交所子公司、上交所、上交所子公司、深交所、深交所子公司以及其各自的董事、僱員及代理人概不負責。

Annexure: Summary of Major Amendments to “Terms and Conditions for Securities Services” (the “Terms”)

We have set out below a summary of the major amendments to the Terms.

(I) Replace the existing Part 7 as follows:

Part 7 – Risk Disclosure Statements RISK OF INVESTMENT IN SHANGHAI AND SHENZHEN CONNECT

Due to the differences between the markets in terms of trading regulations, investment environment and investment products etc, the customers have to face other potential risks in addition to the investment risks of trading in local markets. When investing in relation to trading of A shares listed on Shanghai Stock Exchange via Northbound Trading of Shanghai-Hong Kong Stock Connect and listed on Shenzhen Stock Exchange via Northbound Trading of Shenzhen-Hong Kong Stock Connect, customers should grasp the basic knowledge of the Mainland stock market, understand the trading rules of the stock exchange and fully aware of the investment risks arising from trading via Shanghai Stock Connect and “Shenzhen Stock Connect”, and thus leading to rational investment. The following points are the operations and overview of some of the potential risks related to “Shanghai Stock Connect” and “Shenzhen Stock Connect”. Customers should have a comprehensive understanding of other potential risks prior to investment. Please refer to the Rules of the Exchange, Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX) website and other documents for detailed information.

• CURRENCY RISKS

Hong Kong and overseas investors who hold a local currency other than RMB will be exposed to currency risk if they invest in a RMB product due to the need for the conversion of the local currency into RMB. The conversion will also incur currency conversion costs. Even if the price of the RMB asset remains the same when the investors purchase it and when they redeem / sell it, the investors will still incur a loss when they convert the redemption / sale proceeds into local currency if RMB has depreciated.

• RISK OF TRANSACTION COSTS

Owing to the difference of fee schedules between the

listed Hong Kong shares and A-shares, investors should fully understand the charging arrangement and relevant duties prior to trading via Shanghai and Shenzhen Connect.

• RISK OF THE CHINEXT MARKET AT SHENZHEN

Listed companies in the ChiNext market are usually in their initial stage of development with smaller operating size and shorter operating history, less mature business model and weaker risk management capacity, and their businesses are usually subject to higher uncertainty and more fluctuations in their business results, therefore their resistance to market risks and stability may be lower.

In the ChiNext market, there are fewer circulating shares, so stock prices may be more easily manipulated and experience more fluctuation upon market speculation. The rules and regulations regarding securities in the ChiNext market are less strict in terms of share capital and profitability than those applicable to the main board market of the SZSE.

• RISKS OF CLIENT ASSETS RECEIVED OR HELD OUTSIDE HONG KONG

Client assets received or held by the licensed or registered person outside Hong Kong are subject to the applicable laws and regulations of the relevant overseas jurisdiction which may be different from the Securities and Futures Ordinance (Cap.571) and the rules made thereunder. Consequently, such client assets may not enjoy the same protection as that conferred on client assets received or held in Hong Kong.

• LIQUIDITY RISK

RMB equity products are a new type of investment product in the Hong Kong market. Regular trading or an active secondary market of these products may not be available. Therefore, customer may not be able to sell his/her holdings of RMB equity products on a timely basis, or customer may have to offer them for sale at a deep discount to their value in order to find a buyer. If the Central Government of the People’s Republic of China tightens foreign exchange controls, the liquidity of RMB funds and RMB equity products in Hong Kong.

• DEFAULT RISK & CREDIT RISK

In general, RMB equity products are exposed to the usual kind of default risks that might be associated with equity products denominated in other currencies. The performance of RMB equity products is affected by the underlying business performance and a variety of other factors in connection with the issuers, and is subject to the credit risks associated with the special profile or special business strategy that the issuers may have.

• EMERGING MARKET RISK

RMB equity products associating with the market of the

Mainland of China are particularly subject to risks that may arise from the relevant market/industry/sector and other factors such as change in government policies, taxation and political development in the Mainland.

(II) Add PART 8

Important Notice of Trading China A Shares via Shanghai-Hong Kong Stock Connect and Shenzhen-Hong Kong Stock Connect

The following points are the operations related to “Shanghai Stock Connect” and “Shenzhen Stock Connect”. Please refer to the Rules of the Exchange, Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX) website and other documents for detailed information.

• NOT PROTECTED BY INVESTOR COMPENSATION FUND

Customers should note that any Northbound trading under “Shanghai-Hong Kong Stock Connect” and “Shenzhen-Hong Kong Stock Connect” will not be covered by Hong Kong’s Investor Compensation Fund. For further information on Hong Kong’s Investor Compensation Fund, please refer to the website of Investor Compensation Company Limited. On the other hand, China Securities Investor Protection Fund (CSIPF, 中國內地投資者保護基金) does not cover any Northbound trading via “Shanghai-Hong Kong Stock Connect” and “Shenzhen-Hong Kong Stock Connect”

• A SHARES DEPOSITORY

Since A shares are issued in scripless form, customers cannot withdraw A shares in physical form.

• QUOTAS RESTRICTION

Once the daily quota is used up, acceptance of the corresponding buy orders will also be immediately suspended and no further buy orders will be accepted for the remainder of the day. Buy orders which have been accepted will not be affected by the using up of the daily quota, while sell orders will be continued to be accepted. Depending on the aggregate quota balance situation, buying services will be resumed on the following trading day. Customers should not place buy orders with fictitious prices in order to secure or reserve the quota.

• TRADING DAY DIFFERENCE

“Shanghai Stock Connect” and “Shenzhen Stock Connect” will only operate on days when both markets are open for trading and when banks in both markets are open on the corresponding settlement days. So it is possible that there are occasions when it is a normal trading day for the Mainland market but customers cannot carry out any A-share trading. Customers should take note of the days “Shanghai Stock Connect” and “Shenzhen Stock Connect” is open for business and decide according to their own

risk tolerance capability whether or not to take on the risk of price fluctuations in A-shares during the time when “Shanghai Stock Connect” and “Shenzhen Stock Connect” is not trading.

• RESTRICTIONS ON SELLING IMPOSED BY FRONT- END MONITORING

For investors who keep their A-shares outside of their brokers, if they want to sell certain A-shares they hold, they must transfer those A-shares to the respective accounts of their brokers before the market opens on the day of selling (T day). If they fail to meet this deadline, they will not be able to sell those A-shares on T day.

• RESTRICTIONS ON TRADING BY CLOSING CALL AUCTION

Shenzhen Stock Exchange (SZSE) sets closing auction and will not accept order cancellation in this period. This may affect trading strategies of investors.

• PRICE LIMIT

Customers should pay attention to the price limit of Shanghai Stock Exchange (SSE) and Shenzhen Stock Exchange (SZSE). All orders input for A shares must be at or within the price limit, i.e, cannot exceed +/- 10% of the previous closing price. (+/- 5% for A shares in the risk alert board).

• DAY (TURNAROUND) TRADING

Customers are not allowed to carry out A shares day trading. A shares bought on trade day (T-day) can only be sold on or after T+1 day.

• FORCE-SELL ARRANGEMENT

The Bank has the right to force-sell client’s shares upon receiving the forced-sale notification from HKEX.

• THE RECALLING OF ELIGIBLE STOCKS

Customers can only trade eligible A shares. When a stock is recalled from the scope of eligible stocks for trading via “Shanghai-Hong Kong Stock Connect” or “Shenzhen-Hong Kong Stock Connect”, the stock can only be sold but restricted from being bought. This may affect the investment portfolio or strategies of customers. Customers should therefore pay close attention to the list of eligible stocks as provided and renewed from time to time by SSE, SZSE and SEHK.

• RESTRICTIONS ON TRADING SHENZHEN CHINEXT SHARES (ONLY ELIGIBLE FOR “SHENZHEN-HONG KONG STOCK CONNECT”)

Trading Shenzhen ChiNext shares limited to institutional professional investors.

• SHAREHOLDING RESTRICTION AND DISCLOSURE OBLIGATION

According to the laws and regulations of the Mainland

China (“the People’s Republic of China” or “the PRC”), single foreign investor’s shareholding in a particular A share should not exceed 10% of the total issued shares. All foreign investors’ shareholding in the A shares of a listed company is not allowed to exceed 30% of its total issued shares. For any exceeding of this threshold, HKEX will identify and arrange forced-sale of the relevant A-shares. Customers should make sure the shareholding percentage complies with the related restriction. The Mainland China also requires single investors to report in writing to the China Securities Regulatory Commission within three working days and the relevant exchange and inform the listed companies when the percentage of A shares held or controlled by the customer exceeds 5% of its total issued shares. The Customer is not allowed to continue purchasing or selling shares in that listed company during those three days. If a change in shareholding of the customer is less than 5% but results in the shares held or controlled by him falling below 5% of the relevant Mainland listed company, the customer is required to disclose the information within three working days. From the day the disclosure obligation arises to two working days after the disclosure is made, customer may not buy or sell the shares in the relevant Mainland listed company. If a change in shareholding of the customer is less than 5% but results in the shares held or controlled by him falling below 5% of the relevant Mainland listed company, the customer is required to disclose the information within three working days. Also customers should understand fully the PRC laws, rules and regulations in relation to short-swing profits, disclosure obligations and follow such rules and regulations accordingly. The Bank will suspend the online trading services to the customer, whenever the customer has any disclosure obligations aforementioned, until the customer fulfill all disclosure obligations of the A Shares and completed the prohibited trading period.

• DETAILS OF OPERATION OF STOCK CODE, BOARD LOT/ODD LOT, ORDER SIZE AND TICK SIZE

Customers should note that A shares trading will follow the Shanghai Stock Exchange’s (SSE) or Shenzhen Stock Exchange’s (SZSE) trading hour. The stock codes of SSE and SZSE Securities are 6 digits and customers should use SSE and SZSE stock codes when placing orders. All trading must be conducted on SSE or SZSE, i.e. no over-the-counter (OTC) or manual trades are allowed. SSE and SZSE Securities are subject to the same trading board lot size, which is 100 shares (buy orders must be in board lots). Odd lot trading is only available for sell orders and all odd lots should be sold in one single order. The maximum order size is 1 million shares and the tick size is uniformly set at RMB 0.01. Customer are not allow carry out naked short selling activities. Please refer HKEX website for detailed information.

• TRADING AND SETTLEMENT CURRENCY

The trading and settlement currency of A shares are in RMB. Customers need to have sufficient RMB funds for trading A shares.

• ONLY LIMITED ORDER IS AVAILABLE

Only limited order is accepted for A shares transaction.

• ARRANGEMENT OF ORDER AMENDMENT

If a customer wants to amend an A shares order which has been issued, he/she has to cancel the existing order and place a new order subject to the quota balance at that moment and queue up again.

• STOCK AND MONEY SETTLEMENT ARRANGEMENT

For A shares trading, stock settlement will be conducted on T-day, and will settle the money (including the transaction amount as well as the related fees and levies) on T+1 day. Moreover, customers should also note the listing date of bonus shares Shenzhen Stock Exchange would be on the following day of the record date.

• COMPANY ANNOUNCEMENT AND GENERAL MEETINGS ARRANGEMENT

Follow the market practice. For the company announcements issued by SSE and SSE-listed companies, Customers should refer to the websites of Shanghai Stock Exchange and the Shenzhen Stock Exchange and officially appointed newspapers and website. Following existing market practice, investors engaged in the trading of A Shares will not be able to attend general meetings by proxy or in person, unlike the current practice in Hong Kong in respect of SEHK-listed shares.

• CASE OF CONTINGENCY OR ARRANGEMENT UNDER SEVERE WEATHER CONDITIONS

The Bank may not be able to send in customer’s order cancellation requests in case of contingency such as when HKEX loses all its communication lines with SSE or SZSE, etc and customers should still bear the settlement obligations if the orders are matched and executed. If the typhoon signal no.8 is announced after Shanghai SSE or SZSE market opens, customers can only cancel orders and enquire transaction order status via channels other than branches (for instances, Internet Banking, manned investment trading hotline). Also the Bank shall have the right to cancel customer’s orders without prior notice in case of contingency such as hoisting of Typhoon Signal No 8. Also, if SSE or SZSE suspends “SH Northbound Trading” or “SZ Northbound Trading” due to severe weather conditions, customers will not be able to trade A shares.

• OTHER TRANSACTION COSTS

Owing to the difference of fee schedule between the listed Hong Kong shares and A-shares, Customers should fully understand the charging arrangement, levies and taxes

prior to trading via “Shanghai Stock Connect” or “Shenzhen Stock Connect”. In addition, enterprises established in the People’s Republic of China, shall withhold for payment of the corporate income tax at the rate of 10% of the dividend when distributing dividends to non-resident enterprise shareholders.

• OTHER

The Bank has the rights to forward the client’s identity to HKEX which may on-forward to SSE or SZSE for surveillance and investigation purposes. If the SSE Rules or SZSE Rules are breached, or the disclosure and other obligations referred to in the SSE Rules or SZSE Rules are breached, SSE or SZSE has the power to carry out an investigation, and may, through HKEX, require the Bank to provide relevant information and materials and to assist in its investigation. HKEX may upon SSE’s or SZSE’s request, require the Bank to reject orders from the customer. The Bank has the rights to execute the request.

The customer needs to accept the risks concerned in Northbound trading, including but not limited to prohibition of trading SSE Securities and SZSE Securities, comply with SSE Rules or SZSE Rules, the SSE Listing Rules or SZSE Listing Rules, mainland China’s laws and regulations of trading at China Connect Securities and other applicable laws and regulations.

SSE and SZSE may request SEHK to require the EP to issue warning statements (verbally or in writing) to the customer, and not to provide Northbound trading service to the customer; and

The Bank, HKEX, Stock Exchange of Hong Kong Limited (SEHK), SEHK Subsidiary, SSE,SSE Subsidiary, SZSE, SZSE Subsidiary and their respective directors, employees and agents shall not be responsible or held liable for any loss or damage directly or indirectly suffered by the customers arising from or in connection with SH Northbound Trading or SZ Northbound Trading.